
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

39. Týždeň 

Pondelok 23.9. : 

V pondelok ráno pracovníci VPP začali s kosením areálu Červeného 

ihriska. 

V pondelok som po nevyhnutnej administratíve mal aj mnoho 

telefonátov ohľadom nových projektov. 

Poobede som mal poldňa dovolenky. 

Utorok 24.9. : 

V utorok sa pracovníci VPP zdržiavali v areáli škôlky, kde vyhrabávali 

konáre a iné veci ktoré tam nepatrili, tak aby sa nezranili naše detičky.  

Druhá časť rozhrnula zeminu pri plote. 

Doobeda som mal stretnutie s jedným pánom ohľadom možnosti 

čerpania dotácie na ihriská z Fondu na podporu športu. Celá diskusia 

prebehla na základe odporúčania od poslanca Veselku a bolo to 

celkom konštruktívne. Vysvetlil som mu podmienky, aké treba splniť 

a že to musí byť schválené na verejnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.   

V utorok som mal ešte jedno stretnutie s predstaviteľkou Privatbanky 

ohľadom možnosti lepšieho využitia financií obce, tak aby peniaze boli 

vhodne investované. 

V utorok som bol v Turčianskych Tepliciach, kde som bol na spoločnom 

obecnom úrade a zaniesol som tam potrebné podklady. Cestu som 

využil aj na tankovanie benzínu do auta a kosačky pre futbalistov 

a obecné kosačky. 

 

 

 



Streda 25.9: 

V stredu pracovníci VPP začali s rozoberaním lavíc v dome smútku, 

nakoľko bolo zlé počasie a mohlo sa to vykonať pod strechou.  

Lavice sa rozoberali ako príprava na brúsenie a lakovanie drevených 

častí a čalúnenie by sa vytepovalo alebo vymenilo za nové. 

V stredu sme spolu s pracovníčkou obce pripravovali podklady na 

zastupiteľstvo, tak aby boli pozvánky a ostatné veci nachystané 

v predstihu a všetkým jasné. 

V stredu som mal na obecnom úrade jedno zvláštne stretnutie a to 

s jednou pani, ktorá tu má chatu a robí na nej terénne úpravy. Bola 

veľmi nespokojná s prácou  firmy, ktorá jej to robila a pýtala sa na moje 

rady ohľadom tejto situácie. Zhodli sme sa na tom, že daný problém 

nemá jednoduché riešenie a ja ako štatutár obce nemám veľký 

manévrovací priestor v tejto veci.  

Poobede sme spolu s pracovníčkou obce išli na konanie ohľadom 

výrubu stromov, ktoré majú byť spílené na súkromnom pozemku 

v časti Fínske domky.  

 

Štvrtok 26.9: 

Vo štvrtok pracovníci VPP brúsili lavice v dome smútku, ktoré pripravili 

deň predtým. 

Ja som si vo štvrtok kompletne upratal svoju kanceláriu, kde som 

spravil generálny poriadok a vytriedil som si aj starú nepotrebnú 

dokumentáciu.  

Počas upratovania som mal aj stretnutie s poslancom Pagáčom. Pán 

poslanec sa ma pýtal na veci, ktoré budú na najbližšom zastupiteľstve. 

 

 

 



 

Piatok 27.9.: 

V piatok bol odvoz separovaného odpadu v obci, kde sme doviezli 

celkovo dve vlečky a je dobré vidieť, že sa separovaný odpad a jeho 

zber stáva štandardom v našej obci. Je to dobrá správa pre percento 

vyseparovania a tým pádom, lepšie poplatky obce.  

V piatok som mal dohodnuté stretnutie s pracovníčkami Regionálneho 

úradu verejného zdravotníctva z Martina, kde sme preberali možnosti 

umiestnenia našich detičiek zo ZŠ a MŠ počas rekonštrukcie budovy. 

Hygieničky si okrem iného prešli aj budovu školy v rámci výkonu 

inšpekcie štátneho orgánu ochrany zdravia. V kultúrnom dome sme si 

prešli všetky miestnosti, ktoré by mohli dočasne slúžiť ako triedy pre 

školu a škôlku. Veľmi oceňujem ústretovosť a profesionalitu 

pracovníčok úradu VZ a záujem o nájdenie riešenia danej situácie. Celé 

stretnutie bolo dosť dlhé a nakoniec sme zo všetkého vyhotovili aj 

zápis, kde je uvedené všetko podstatné. 

Predtým ako sme si prešli priestory kultúrneho domu, mal som tam 

stretnutie s pracovníkom firmy, ktorá zabezpečuje opravu stropu 

v obecnom dome. Preberali sme možnosti, ako sa tam najlepšie 

dostane pumpa s betónom, tak aby „straty na majetku“ boli 

minimalizované. Všetko sme si dohodli a potom sme sa vybrali do 

budovy obecného úradu, kde sme spisovali zápis zo stretnutia 

s pracovníčkami RÚVZ MT.  

Poobede som mal ešte jedno stretnutie s rodinou zo Skleného, ktorá 

bola zainteresovaná pri proteste prokurátorky ohľadom pozemkov. 

Preberali sme, aký je postup a čo ďalej treba spraviť pri riešení tohto 

problému.  

 

 

 

 



 

Slovo na záver: 

 

Tento týždeň bol okrem iného Medzinárodný deň nepočujúcich 

a Európsky deň jazykov. Bolo to dosť symbolické nakoľko človek ako 

tvor, ktorý rozpráva jazykom tak, že je ho počuť a niekedy aj keď 

rozumie, sa tvári, že je hluchý.  

To že je niekto hluchý je telesné postihnutie a je to problém 

v komunikácii, ale keď niekto počuje a tvári sa ako hluchý, tak to je na 

inú diagnózu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     30.9.2024 


